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Z á p i s 
 

ze 8. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 13. 1. 2022 od 9.00 hod.  

v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové 

 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny  

                    

Hosté:        dle prezenční listiny   

                    

Návrh programu: 

 

1. Zahájení, přivítání přítomných 

2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3. Oredo, s.r.o. (Petr Moravec – jednatel) 

4. Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s. (Ing. Jiří Brandejs – ředitel) 

5. Různé: sdílené daňové příjmy 2021, předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2021,             

     osnova kontroly Zdravotnického holdingu 

6. Závěr  

x x x 

 

k bodu 1        

Jednání zahájila a řídila předsedkyně výboru Ing. Anna Maclová. 

Jednání se průběžně zúčastnilo 14 členů výboru. 

 

x x x 

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

a)  Za ověřovatele zápisu byl navržen p. Miroslav Kodydek 

 

Hlasování o předloženém návrhu 

Pro:          12  

Proti:         0         

Zdržel se:  0   

 

b) Schválení návrhu programu jednání výboru 
 

Hlasování o předloženém návrhu jednání 

Pro:        12          

Proti:        0           

Zdržel se: 0  
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USNESENÍ 8/36/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. v o l í  

 

  pana Miroslava Kodydka ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje konaného dne 13. 1. 2022 

 

II.  s c h v a l u j e  

 

  program 8. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

  

 

 x x x 

 

k bodu 3 

Oredo s.r.o, Hradec Králové 

Pan Petr Moravec, jednatel společnosti Oredo s.r.o. pozdravil přítomné členy výboru, představil 

společnost a přednesl přítomným členům výboru předběžné výsledky hospodaření za rok 2021                  

a informoval o plánovaných investicích v roce 2022. Společně s Mgr. Václavem Řehořem, 

radním pro dopravu, odpovídali na dotazy členů výboru. Velká diskuze se vedla ohledně sporu 

kraje a města Hradce Králové ohledně terminálu. 

 

Diskutující: Ing. Milan Sommer, Ing. Václav Koutník, PhDr. Jiří Štěpán Ph.D 
 

Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:         12   

Proti:        0 

Zdržel se: 1  

 

USNESENÍ 8/37/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

 I. b e r e   n a   v ě d o m í  

  

  

 

 

informaci o předběžném výsledku hospodaření společnosti OREDO s.r.o.  

za rok 2021 

 

x x x 

 

 

k bodu 4 

Údržba silnic Královéhradeckého kraje a.s. 

Na jednání výboru byli pozváni ředitel Ing. Jiří Brandejs a ekonomický náměstek Ing. Petr 

Jirman výše jmenované společnosti. Seznámili přítomné členy výboru se společností, její 

činností a s výsledky hospodaření za hospodářské období 2020/2021, které byly členem výboru 

zaslány před jednáním. Poté odpovídali na dotazy členů výboru. 

 

Diskutující: Ing. Milan Sommer, Ing. Václav Koutník 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:       13 

Proti:       0    

Zdržel se:  0 

 

 

 

 

USNESENÍ 8/38/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

 

I. b e r e   n a   v ě d o m í   

 

 výsledek hospodaření Údržby silnic Královéhradeckého kraje a.s. za hospodářské období  

1. 10. 2020 – 30. 9. 2021 

 

x x x 

 

 

 

 

 

k bodu 5 

Různé 

I. sdílené daňové příjmy za rok 2021, předběžné výsledky hospodaření za rok 2021 

Vedoucí ekonomického odboru, Ing. Soběslav, seznámil členy výboru s daňovými příjmy za rok 

2021 a s předběžnými výsledky hospodaření za rok 2021, poté zodpověděl dotazy členů výboru. 

 

II. kontrola Zdravotnického holdingu Královéhradeckého kraje a.s. 

Pan Kodydek a Ing. Koutník připravili návrh osnovy pro kontrolu Zdravotnického holdingu 

Královéhradeckého kraje a.s. Z diskuze vyplynula potřeba zahrnout do kontroly i Králové-

hradeckou lékárnu a.s., Centrální zdravotnickou zadavatelskou s.r.o. a NemLog a.s.  

Dále byla stanovena kontrolní skupina ve složení: Ing. Koutník, Ing. Sommer, Ing. Skřítecká,                

p. Kodydek, p. Pačesný, Ing. Štayrová.  

Bylo dohodnuto: předsedkyně výboru Ing. Maclová zjistí podmínky pro realizaci kontroly 

výboru, požádá náměstka pro oblast zdravotnictví MUDr. Zdenka Finka o návštěvu na dalším 

jednání FV, připraví a rozešle kontrolní skupině návrh průběhu kontroly.  

 

III. Další dotaz byl vznesen na výsledky kontroly, kterou prováděl kontrolní výbor ve 

společnosti Sdružení ozdravoven a léčeben okresu Trutnov. Rovněž byla vznesena žádost                             

o informace, zda došlo k nápravě v Zemědělské akademii a Gymnáziu Hořice ve věcech, které 

byly diskutovány na jednání výboru za přítomnosti pana ředitele školy. 

 

Diskutující: Ing. Václav Koutník, Ing. Milan Sommer, JUDr. Rudolf Cogan, Ph.Dr. Jiří Štěpán 

Ph.D, p Václav Pačesný, p. Jiří Pechar, Ing. Monika Štayrová  

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:       14 

Proti:         0    

Zdržel se:    0  

                                                  x x x 
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USNESENÍ 8/39/2022/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

 I. b e r e  n a  v ě d o m í  

  

 

 

 

informaci o aktuálních daňových příjmech a předběžné výsledky hospodaření za rok 

2021 
 

 

  

 

k bodu 6 

Závěr 

Předsedkyně výboru poděkovala přítomným členům výboru za účast na tomto jednání 

a vzhledem k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11:50 jednání 

ukončila. 

 

 

  

  

  

  

         

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 

……………………………………….. 

           předsedkyně výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 


